
CDA Oldenzaal 
 
Na het zomerreces vakantie de eerste regu-
liere raadvergadering. Voor CDA-Hart voor Ol-
denzaal was het mooiste onderdeel van de 
agenda het jaarverslag van de jeugdraad. 
Max (de secretaris) heeft een korte presen-
tatie gegeven. Samen met Marlinde (de 
nieuwe voorzitter) is hij nog wat verder in-
gegaan op de activiteiten. Nog mooier was 
dat zich 3 nieuwe leden hebben aangemeld, 
Pieter-Bas, Amiek en Maartje. Pepijn moest 
de jeugdraad verlaten omdat hij 18 is. Pepijn 
bedankt voor je inbreng en de nieuwe leden 

van harte welkom en veel succes en plezier 
toegewenst. 
 
De vergadering had geen bespreekvoorstel-
len. Van de directvoorstellen was alleen de 
kredietverlening voor de verbetering van de 
openbare ruimte Glindestraat, Jumbo super-
markt en omgeving aanleiding tot discussie. 
Wat ons betreft een duidelijk verhaal en ak-
koord. Heel fijn dat de ondernemer samen 
met de buurt het plan ontwikkeld heeft. 
 
Wat ons nog zorgen baart is de huidige in-
richting van de Dr. Kuijperstraat. Die vinden 
wij niet geschikt voor het (vracht)verkeer dat 
hier in de toekomst gebruik van moet maken 
om de supermarkt te bereiken. Bij de behan-
deling van verkeersknelpunten komen we 
daarop terug. 

Hieronder lees u wat de gemeenteraad heeft 
besloten over de voorstellen die voorlagen 
tijdens de afgelopen raadsvergadering van 
maandag 2 oktober jongstleden. Het grootste 
gedeelte van de vergadering bevatte directe 
voorstellen, maar ook de Oldenzaalse Jeugd-
raad kwam uitgebreid aan bod.  
 
De Oldenzaalse Jeugdraad 
De vergadering begon deze avond met de 
Jeugdraad. De secretaris gaf een presentatie 
over het jaarverslag van 2022-2023 én        
vertelde daarna samen met de – nieuwe – 
voorzitter meer over de internationale Han-
zedagen in Torún. Ook werden er drie nieuwe 
jeugdraadsleden benoemd!  
Gefeliciteerd Pieter-Bas, Amiek en Maartje! 
 
Voorstel tot het voorzien in vacature als  
forumlid 
Naast het benoemen van nieuwe jeugdraads-
leden, werd er maandagavond ook een 
nieuw forumlid benoemd voor de Olden-
zaalse PvdA, vanwege het vertrekken van 
één van de huidige forumleden. De heer       
Egberink van harte gefeliciteerd met deze     
benoeming en veel succes met deze functie! 
 
Voorstel tot het beschikbaar stellen van 
€300.000 uit het FSU en €27.982 uit de     
toegekende ZON-Subsidie door de provincie 
Overijssel voor de verbetering openbare      
gebied Glindestraat – Deken Scholtenstraat 
e.o.   
Dit voorstel is door de raad aangenomen 
(WG, CDA en VVD stemden voor; PvdA, SO, 
GroenLinks en D66 stemden tegen). 
 
Voorstel tot het al dan niet indienen van een 
zienswijze op de meerjarenstrategie 2024-
2027 van Twente Milieu 
Door de mogelijkheid tot het afgeven van 
een zienswijze op de concept meerjaren-    
strategie Twente Milieu 2024-2027 kan de 
raad invloed uitoefenen op de strategie van 
de onderneming. Het college adviseert met 
dit voorstel om geen zienswijze in te dienen. 
Dit voorstel is door de raad unaniem aange-
nomen. Er is besloten: geen zienswijze in te 
dienen. 
 
Voorstel tot het al dan niet kenbaar maken 
van wensen en bedenkingen ten aanzien van 
het voorgestelde ontwerp voorstel gewij-
zigde gemeenschappelijke regeling Samen 
Twente 
Dit voorstel is door de raad unaniem aan-     
genomen. Er is besloten: geen wensen of    
bedenkingen in te dienen. 
 
 

Voorstel tot het al dan niet kenbaar maken 
van zienswijzen op de ontwerp Gemeen-
schappelijke regeling Stadsbank Oost Neder-
land 
Dit voorstel is door de raad unaniem aan-    
genomen. Er is besloten: geen wensen of    
bedenkingen in te dienen. 
 
Voorstel tot het al dan niet indienen van een 
zienswijze op de 2e begrotingswijziging 
2023 van de Omgevingsdienst Twente 
Dit voorstel is door de raad unaniem aan-    
genomen. Er is besloten: geen zienswijze in 
te dienen op de begrotingswijziging 2023.2 
van de Omgevingsdienst Twente.  
 
Voorstel tot het al dan niet kenbaar maken 
van zienswijzen op het ontwerp Gemeen-
schappelijke Regeling Gemeentelijk Belas-
tingkantoor (GBT) 
Dit voorstel is door de raad unaniem aan-     
genomen. Er is besloten: geen wensen of     
bedenkingen in te dienen. 
 
Voorstel tot het al dan niet indienen van een 
zienswijze op de 1e begrotingswijziging 2023 
van het Gemeentelijk Belastingkantoor 
Twente (GBTwente) 
Dit voorstel is door de raad unaniem aan-     
genomen. Er is besloten: geen zienswijze in 
te dienen op de eerste begrotingswijziging 
2023 van het Gemeentelijk Belastingkantoor 
Twente. 
 
Motie Vreemd – (ver)Pak de controle 
Aan het einde van de vergadering werd nog 
een motie vreemd ingediend. Dit houdt in 
dat de motie losstaat van de overige agen-
dapunten van de avond.  
De motie van de Oldenzaalse VVD, (ver)Pak 
de controle – over de vervuiling van de PMD 
afvalstroom in de gemeente Oldenzaal over 
de jaren 2021 en 2022 – is door de raad     
unaniem aangenomen. 
 
De motie roept het college op om: 
1.  te onderzoeken op welke manier er een 
   verbetering van de PMD afvalstroom kan 
   worden gerealiseerd bij de ondergrondse  
   verzamelcontainers; 
2. hierbij de optie mee te nemen om deze  
   containers alleen toegankelijk te maken 
   met een aan huis gebonden milieupas; 
3. dit onderzoek te betalen uit de voor- 
   ziening van de afvalstoffenheffing; 
4. de uitkomst van dit onderzoek zo spoedig  
   mogelijk naar de raad te communiceren; 
5. door middel van communicatie richting  
   alle inwoners hen nogmaals te attenderen 
   over wat wel en niet thuis hoort in het  
   PMD afval. 

VVD Oldenzaal 
 
Een korte Raadsvergadering met vooral 
aandacht voor onze jeugd. De Jeugdraad 
presenteerde haar jaarverslag en het reis-
verslag van de Hanzedagen in Torun, Polen. 
De Jeugdraad heeft veel plannen opgepakt, 
zoals het organiseren van de Jeugd Hanze-
dag in Oldenzaal, rekken voor petflessen 
op afvalcontainers, een lezing tijdens de 
Dodenherdenking en een dag voor de be-

woners van Zorggroep Sint Maarten. Alle-
maal mooie activiteiten! De Jeugdraad werd 
uitgedaagd dat ze best wat brutaler en ei-
genwijzer mogen zijn….we gaan het resul-
taat vast zien. Naast onze Jeugdraad was 
er nog een aardig debatje over het plan 
van Jumbo Kuipers. Na 2 jaar praten en te-
kenen door de werkgroep met daarin veel 
buurtbewoners, wilden een paar partijen 
het agendapunt van de agenda halen 
omdat nog niet alle informatie beschikbaar 
was. Voor ons onbespreekbaar. Het hele 
proces duurt al zo lang, tijd voor actie, 
zowel voor de supermarktondernemer als 
voor de buurt! Gelukkig is het agendapunt 
gewoon besproken en ook goedgekeurd: 
we kunnen dus aan de slag!

Nieuws  
van de  
gemeente

 
 
 
 
 
 
 
 

WG Oldenzaal 
 
Tijdens de raadsvergadering afgelopen        
2 oktober zijn wij in gesprek geweest met 
de toekomst van Oldenzaal; met de leden 
van de Jeugdraad. 
De Jeugdraad heeft een presentatie gege-
ven over de onderwerpen waar ze het        
afgelopen jaar mee bezig zijn geweest. En 
dat waren er vooral heel veel. 
Na de presentatie door Max Wegdam heb-
ben Max en Marlinde Otten ook een toe-
lichting gegeven over hun aanwezigheid bij 

de Hanzedagen in Turun. Om ons te laten 
zien wat ze hebben gedaan, zijn in de pre-
sentatie ook foto’s en een filmpje (van een 
heus oefen-zwaardgevecht) verwerkt. Dat 
was leuk om te zien. 
In de zaal hebben wij het al gezegd, maar 
nu doen we het nog een keer: meiden en 
jongens, wat zijn jullie goed bezig! 
Aan het einde van dit agendapunt hebben 
de nieuwe leden van de Jeugdraad zich aan 
ons voorgesteld. En natuurlijk heeft de hele 
gemeenteraad ingestemd met hun benoe-
ming!  
Amiek Tijscholte, Maartje Tijscholte en     
Pieter-Bas Mensink; van harte gefeliciteerd! 
Wij wensen jullie veel plezier en succes. 
 
Maar bovenal dagen wij jullie uit: wees 
heerlijk nieuwsgierig en ga ons vooral veel 
adviezen geven om Oldenzaal steeds weer 
een beetje mooier te maken!

Nieuws van de raadsvergadering van maandag 2 oktober 2023



D66  
Oldenzaal 
 
In de raadsvergadering 
van 2 oktober werd het 
jaarverslag van de Jeugd-

raad besproken en goedgekeurd. D66 gaf in 
haar reactie aan dat de Jeugdraad goed actief 
is, maar in het komend jaar wat eigenwijzer 
mag zijn en met voorstellen naar de raad mag 
komen om het voor de jongeren in Oldenzaal 
nog mooier te maken. D66 hoopt dat de raad 
veel voorstellen gaat krijgen. 

De andere onderwerpen waren vooral hamers-
tukken. Toch heeft D66 tegen een krediet ge-
stemd omdat het bestemmingsplan rond de 
supermarkt aan de Glindestraat nog niet vast-
gesteld is. Eerst moet dit nog aan onze inwo-
ners ter inzage worden gelegd. 
Aan het eind van de vergadering was er een 
motie van de VVD over het probleem van hoge 
kosten door afgekeurd PMD afval uit verzamel-
containers. Die heeft D66 gesteund, ondanks 
dat onderzoek naar de oorzaak hiervan werd 
afgewezen. De VVD maakt zich zorgen over de 
verhoogde kosten. D66 vindt het belangrijk dat 
afval zoveel mogelijk kan worden hergebruikt.

 
Solidair Oldenzaal 
Wij verzochten de raad om de kredietaanvraag 
voor het plan van Jumbo Kuipers nog niet te 
behandelen en deze te verschuiven naar 30 ok-
tober. De bedragen in het raadsvoorstel waren 
namelijk onvoldoende onderbouwd. Een voor-
stel aan de raad moet zelfstandig leesbaar zijn 
en dat was het niet. De raad heeft budgetrecht 
en wij willen daarom graag weten waar we het 
geld aan uitgeven. Sterker nog, dat is onze 
taak.  

De voltallige oppositie was het gelukkig met 
ons eens. De coalitiepartijen hadden vol-
doende vertrouwen in de genoemde bedragen 
en wilden tot behandeling overgaan. Wij heb-
ben dat vertrouwen ook zeker, maar wij vinden 
het goed kunnen uitvoeren van onze controle-
rende taak belangrijker dan het hebben van 
vertrouwen. 
De bal werd door het college gedeeltelijk te-
ruggekaatst: wij hadden hier ook scherper op 
kunnen zijn in het presidium. De omgekeerde 
wereld: het college is te allen tijde verantwoor-
delijk voor een goede informatievoorziening 
richting de raad. Hinderlijk om telkens te moe-
ten hameren op de basisprincipes van de de-
mocratie om ons werk goed te kunnen doen. 
Dat gaat ten koste van de inhoud. 
 

GroenLinks 
Als kleine fractie valt 
het niet altijd mee 
om alles gelezen te 
krijgen, je moet keu-
zes maken. Maar wat 
als voor jouw fractie 
een belangrijk 

agenda punt met te weinig informatie is opge-
laden? Dan moet je extra informatie vragen, 
waardoor voor een gedegen controle soms te 
weinig tijd overblijft. Dat was het probleem 
waar SO mee worstelde voor agenda punt 8, 
krediet voor het openbare gebied Glindestraat-
Dekenscholten straat, rondom supermarkt 
Jumbo Kuipers. SO wilde het agenda punt graag 
verplaatsen naar de volgende raadsvergadering. 

De grotere partijen vonden dat niet nodig. Jam-
mer, die paar weken hadden ze ook nog wel 
kunnen wachten op dit in mijn ogen bizarre 
dossier van huizen slopen voor parkeerruimte. 
Gelukkig stond er ook iets moois op de 
agenda, het jaarverslag en het Hanzeverslag 
van de jeugdraad. Bovendien de benoeming 
van 3 nieuwe, jonge, leden. Presentatie door 
Max en Marlinde. Ik hoorde achteraf dat Max 
erg zenuwachtig was maar hey op die leeftijd 
had ik het er een stuk minder afgebracht. 
Nieuwsgierig? De jeugdraad vergadert elke 1e 
donderdag van de maand. Kom een keer kij-
ken. 
 
Harry Snijders, fractieleider GroenLinks  
Oldenzaal. 

PvdA  
Oldenzaal 
Tijdens de laatste gemeenteraads-
vergadering hebben wij afscheid ge-
nomen van Hidde Rietman als 
forumlid, omdat het voor hem niet 
langer mogelijk was om zijn drukke 

leven te combineren met de Oldenzaalse politiek. 
Hidde heeft tijdens campagneperiode een flinke 
steen bijgedragen aan ons verkiezingsprogramma 
en het raadsprogramma, waarin hij zich sterk 
maakte voor de Oldenzaalse jongeren en het uit-
gaansleven in Oldenzaal. Hier zijn wij Hidde ontzet-
tend dankbaar voor. Wij hopen Hidde in de 
toekomst opnieuw te verwelkomen. Het afscheid 
van Hidde, betekent dat wij een nieuw forumlid 
mogen verwelkomen in onze Fractie, namelijk: Gert-
Jan Egberink. Hij stelt zich graag aan jullie voor.  
Mijn naam is Gert-Jan Egberink, 39 jaar en op twee 
oktober geïnstalleerd als forumlid voor de PvdA. 

Met een zoontje van vijf en dochter van zeven wil 
ik mij inzetten voor een toekomstbestendig Olden-
zaal. Mijn visie voor onze stad omvat een gemeen-
tehuis dat het leven, ondernemen en recreëren voor 
ondernemers, verenigingen, stichtingen en alle in-
woners zo gemakkelijk mogelijk maakt. En tegelij-
kertijd schouder aan schouder staat als er 
ondersteuning nodig is. Een toekomstbestendig Ol-
denzaal kenmerkt zich door een sociale stad, ge-
zonde schoolgebouwen waar onze kinderen kunnen 
leren en spelen, en een sterke betrokkenheid bij de 
(digitale) veiligheid van onze inwoners. Als lid van 
de PvdA-fractie hoop ik talloze inwoners, onderne-
mers en verenigingen te ontmoeten om jullie initia-
tieven, ideeën en uitdagingen te bespreken. Aarzel 
niet om contact met mij op te nemen, samen met 
onze fractie, als u ons nodig heeft. 
Na zeven jaar de politiek vanaf de bestuurlijke zijlijn 
te hebben gevolgd, kijk ik er erg naar uit om lokaal 
aan de slag te gaan voor u, mijn eigen kinderen en 
voor de toekomst van Oldenzaal.

OLDENZAAL


